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Jegyzőkönyv 

 

Készült:  Bojt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 2019. december 4-én - szerda– 

du. 16 órai kezdettel a Biharkeresztesi Közös Önkormányzati Hivatal Bojti 

Irodájában megtartott közmeghallgatási üléséről 

 

Jelen vannak: 

  Bereginé Szegedi Hajnalka  polgármester 

  Garaguly Borbála   alpolgármester 

  Gerdenits Zoltán   képviselő 

  Rácz Emil Zsigmond   képviselő 

 

  Juhász Péter     aljegyző 

  Gálné Miklós Ibolya    jegyzőkönyvvezető 

 

Igazoltan távol: 

 

  Baranyai Andrea    képviselő 

 

 

Meghívottak, vendégek: 
 

  Csizmadia Mária   közművelődés szervező 

  Dr. Péter Sándor   rendőr ezredes    

      

kb. 19 fő bojti lakos 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester – ülésvezető elnök – köszönti a megjelenteket 

és megállapítja, hogy az 5 megválasztott képviselőből 4 fő jelen van, a képviselő-testület 

határozatképes, az ülést megnyitja. 

 

Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendet tárgyalja meg a képviselő-testület. 

 

JAVASOLT NAPIREND: 

 

1. Előterjesztés a közmeghallgatási tájékoztatóra: 

 tájékoztató a Képviselő-testület munkájáról,  

 az önkormányzat költségvetéséről, 

 az önkormányzat működéséről 

 pályázatokról, 

 közfoglalkoztatásról, 

 a szociális ellátásokról, 

 egészségügyi feladatok ellátásáról, 

 köznevelési feladatok ellátásáról, 

 a lakókörnyezet alakulásáról, 

 

2. Különfélék 



 

Kéri képviselő-testület tagjait, szavazzanak, egyetértenek-e a javasolt napirendi pontokkal. 

 

4 jelenlevő képviselőből 4 képviselő vett részt a szavazásban, 4 képviselő igennel, 0 képviselő 

nemmel szavazott, 0 képviselő tartózkodott. 

 

ELFOGADOTT NAPIREND: 

 

1. Előterjesztés a közmeghallgatási tájékoztatóra: 

 

 tájékoztató a Képviselő-testület munkájáról,  

 az önkormányzat költségvetéséről, 

 az önkormányzat működéséről 

 pályázatokról, 

 közfoglalkoztatásról, 

 a szociális ellátásokról, 

 egészségügyi feladatok ellátásáról, 

 köznevelési feladatok ellátásáról, 

 a lakókörnyezet alakulásáról, 

 

2. Különfélék 

 

 

TÁRGYALT NAPIREND: 

 

 

1. Előterjesztés a közmeghallgatási tájékoztatóra: 

 tájékoztató a Képviselő-testület munkájáról,  

 az önkormányzat költségvetéséről, 

 az önkormányzat működéséről 

 pályázatokról, 

 közfoglalkoztatásról, 

 a szociális ellátásokról, 

 egészségügyi feladatok ellátásáról, 

 köznevelési feladatok ellátásáról, 

 a lakókörnyezet alakulásáról, 
 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Köszönti a jelenlévőket. Ismerteti a jegyzőkönyv 

mellékletét képező tájékoztatóját. Kéri a jelenlévőket tegyék fel esetleges kérdéseiket, tegyék 

meg hozzászólásaikat. 

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: Az Ady utcán a közfoglalkoztatottak miért nem szedik 

össze a szemetet? Az árok tele van kólás üvegekkel, kávés poharakkal, energia italos 

dobozokkal. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A szemét összeszedése a lakosok feladata az 

ingatlanuk előtt. Szórólapokat küldtek ki, hogy a járdától az út széléig a szemetet mindenki 

szedje össze. 



 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: Az árok kiásása milyen pénzből lett kifizetve Bagdi Zoltán 

vállalkozónak? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A kifizetés a belterületi utak karbantartása című 

pályázatból történt. A sok eső miatt a belterületi utak karbantartását el kellett végezni. Majd 

még el kell egyengetni az árok partját, az áteresz gyűrűket ki kell takarítani, hogy ne 

akadályozzák a víz elvonulását. 

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: A választások előtt a polgármester azt ígérte, hogy a 

lakosok időben tájékoztatást kapnak minden települést érintő eseményről, de ez nem történt 

meg. Miért a facebookon van kiposztolva, ha a Művelődési Házban van valamilyen 

rendezvény. A fontosabb dolgokról pedig nincs tájékoztatás. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka: Nem facebookozik és borzalmasnak tartja, ami ott folyik. Úgy 

véli a falu dolgát egy irodában szemtől-szemben kell megbeszélni. Nem híve annak, hogy a 

facebookra legyen bármi feltéve. 

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: A települési támogatás elbírálásánál miért nincs figyelembe 

véve a környezet tisztántartása, a szemét összeszedése és a fűnyírás. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A lakásfenntartási támogatás önkormányzati 

feladat.  

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: A családsegítő szolgálat nem segíti kellően a családokat, 

csak papíron. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A családsegítő szolgálat megfelelő segítséget nyújt.  

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: A bojti vállalkozók miért nem segítik a rászorulókat? Más 

településen a vállalkozók rendezvényeket is támogatnak.  

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Ez minden vállalkozónak az egyéni döntése. 

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: A Földalapú támogatásról miért nem esik soha szó? A 

megtermelt javakat kinek adják el? Kinek fizetik be a befolyt összeget?  

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A pénzügyi bevételről a pénzügyi beszámolóban 

nyújtott tájékoztatatást. 

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: A Szövetkezet meg van-e még? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A Szövetkezet még nincs feloszlatva, de nincs 

bevétele. Nincs semmi átadva, ezt az alpolgármestert is tudja bizonyítani, tőle vette át. 

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: A játszótér miért nincs füvesítve? Minden csupa sár. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Jövőre a játszótér külső részét virággal ültetik 

körbe, belső részét pedig befüvesítik. 

 



Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: A karácsonyi támogatással kapcsolatban nem tartja 

igazságosnak, hogy egy nagycsaládos is ugyanannyi pénzt kapjon, mint egy egyedülálló. 

Miért nem személyenként adják a támogatást? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Akinek több gyereke van, ingyen étkezik, ingyen 

kapja a tankönyvet, szünetekben ingyenes az étkezése, családi pótlékuk van, 

adókedvezményben részesülnek. Ha rendelkezik rendszeres gyermekvédelmi kedvezménnyel 

támogatása éves szinten 13.000 Ft, iskoláztatási támogatás 10.000 Ft. Egyedülállóként van, 

aki csak 37.000 Ft nyugdíjat kap.  

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: Az önkormányzat is támogathatná a babkötvénnyel 

rendelkezőket. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Amennyiben az iparűzési adóból és gépjármű 

adóból befolyt összeg növekedne, elképzelhető lenne az 1.000 - 2.000 Ft-os támogatás, mivel 

csak ezeket az adónemeket lehet szabadon felhasználni. 

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: Úgy halotta, hogy energiaital gyár fog nyílni Bojton, igaz-

e? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Palackozó üzem megnyitásáról volt szó egy svájci – 

amerikai tulajdonú céggel, de ez még csak tervezet. Jó lehetőség lenne az itt élőknek, 

valamint növelné a település bevételét is.  

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: Személy szerint nekik okozott kárt egy korábbi ügyintéző 

azzal, hogy nem jelentette le a gyerekét és nem kapott egyszer sem csomagot. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A belügyminisztérium az ASP rendszerben rögzített 

adatok alapján készített listát. Ennek a listának az alapján adják a csomagot. Az önkormányzat 

nem kap róla tájékoztatást.  

 

Novák Ferenc Zoltán helyi lakos: A közmunkások a munkaidejüket nem dolgozzák le 

tisztességesen. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Bojton több mint 100 fő regisztrált munkanélküli 

van, próbál értékteremtő munkát adni nekik. A közfoglalkoztatottak által készített 

termékekkel sikerült Budapestig eljutni, és mindenki rácsodálkozott, hogy milyen szép 

munkájuk van. Ha elmennek valahova ezekkel a termékekkel ő mindig nagyon büszke rájuk. 

 

Farkas László helyi lakos: Milyen települési fejlesztési tervek vannak a jövőt illetően.  

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Minden önkormányzati épület energetikai 

fejlesztése szerepel a tervekben, hogy ne kelljen közüzemi számlákat fizetni. 

 

Farkas László helyi lakos: A templom felújítására mikor kerül sor?  

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A templom egyházi tulajdon az önkormányzatnak 

nincs beleszólási joga, tudomása szerint az egyházmegye kerülettől meg lett ítélve 48 millió 

Ft, aminek a felhasználásáról az egyház dönt.  

 



Farkas László helyi lakos: A településen kívül eső árkok mikor lesznek kitisztítva? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Ez a közút feladata és ígéri, hogy utána jár. 

 

Farkas László helyi lakos: Gazdátlan elhanyagolt ingatlanok tulajdonosait miért nem szólítják 

fel az ingatlanok rendbetételére? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Magántulajdonú ingatlanok rendben tartásához az 

önkormányzatnak nincs beleszólási joga. 

 

Farkas László helyi lakos: Milyen kulturális programok vannak betervezve a jövőbe? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Az EFOP–os pályázat keretében különböző 

programok szervezése kerül lebonyolításra. 

 

Farkas László helyi lakos: Milyen pályázatok vannak folyamatban? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A beszámolóban felsorolt pályázatok, a jövőben 

minden olyan pályázatot ki szeretnének használni, ami a falu érdekeit szolgálja. 

 

Farkas László helyi lakos: Bojt honlapja miért nincs frissítve? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Igen, valóban hiányos, de a jövőben próbálják 

pótolni a hiányosságokat. 

 

Farkas László helyi lakos: Testületi ülések jegyzőkönyveit hol lehet megtalálni? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A jegyzőkönyvek a könyvtárban elérhetőek és a 

honlapon. 
 

Farkas László helyi lakos: Az utcákat fel kellene osztani a képviselők között, a település 

tisztántartása érdekében.  

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Igen, ez a testületi ülésen megbeszélésre kerül. 

 

Farkas László helyi lakos: Javasolja, hogy sűrűbben legyenek közmeghallgatások. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Javaslatát elfogadom, megbeszélés kérdése és 

megszervezés. 

 

Farkas László helyi lakos: A Nagy Ér nevű árkot nem lehetne tóvá alakítani? 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Nagyon költséges lenne kitisztítani, viszont az 

egyik pályázatban árokásó került beszerzésre és a jövő évben elkezdik a tisztítását. 

 

Hodosi László helyi lakos: Az autópályára hol lehet felhajtani a bojtiaknak. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Nagykerekinél és Gáborjánnál, 2010-ben fogadták 

el ezt az útvonaltervet, Bojt területére csak egy tengelysúly mérő állomás és egy parkoló 

került kialakításra.  



 

Csábri Krisztina helyi lakos: Buszjárat bővítését javasolja és buszmegálló kialakítását. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Utána fognak járni, ehhez viszont lakossági igényt 

kell benyújtani a Volánhoz. 

 

Mivel további kérdés, hozzászólás nem érkezett, kéri a képviselőket, szavazzanak, elfogadják-

e az előterjesztés szerinti alábbi határozati javaslatot: 

 

Bojt Község Önkormányzat Képviselő-testülete az alapcélok teljesítéséről, új célok 

meghatározásáról, az önkormányzat működéséről, az önkormányzat gazdálkodásáról, a 

településfejlesztésről, településrendezésről, a köznevelésről, közművelődésről, sportról, 

szociális és egészségügyi ellátásról, a lakóhelyi környezet állapotának alakulásáról szóló 

tájékoztatót elfogadja. 

Felelős: Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester  

Határidő: 2019. december 4. 

 

4 jelenlevő képviselőből 4 képviselő vett részt a szavazásban, 4 képviselő igennel, 0 képviselő 

nemmel szavazott, 0 képviselő tartózkodott. 

 

225/2019. (XII. 04.) számú BKt határozat: 

 

Bojt Község Önkormányzat Képviselő-testülete az alapcélok teljesítéséről, új célok 

meghatározásáról, az önkormányzat működéséről, az önkormányzat gazdálkodásáról, 

a településfejlesztésről, településrendezésről, a köznevelésről, közművelődésről, 

sportról, szociális és egészségügyi ellátásról, a lakóhelyi környezet állapotának 

alakulásáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

Felelős: Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester  

Határidő: 2019. december 4. 

 

 

Mivel több tárgyalandó téma nem volt, Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester, ülésvezető 

elnök a közmeghallgatást bezárta. 

 

 

 

kmft. 

 

 

  

Bereginé Szegedi Hajnalka Dr. Köstner Dávid 

         polgármester  jegyző 

 

 
 


